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Ik heb de eer U hiernevens ter informatie van de 

Minis t erraad te doen toekomen een verslag van de ver

gadering VäJl de Raad van ThIinisters van de Europese Eco

nomische Gemeenschap, welke op 20 december 1965 te 

Brussel werd gehouden . 
Spoedshalve is een exemplaar van dit versl8.g rech-c-

streeks aan de leden van Uw rtaad toegezonden. 
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G.N.V. - BRUSSEL 

BIJELNKOMST RAAD VAIT j\IITHIST~RS E.E.G. 
(17 6e) GEHOUDEN OP 20 DECKiffiER 1965. 

1 . Agenda (doe. 1368/65). 

De agenda werd goedge~eurd. 

2. Gedachtenwisseling over de toestand van de Europese Econo
mische Gemeenscha;p~ 

De voorzj,tter van de Raad, Minister Colomb l") , bracht een kort 
verslag uit over het onderhoud dat hij te Rome had gehad met 
Minister Couve de Murville, conform het mandaat dat de Raad 
hem op 30 november had verstrekt. Op dat moment had de Franse 
minister, gezien het verloop van de Franse presidentsverkie
zingen , nog geen definitief standpunt kunn~n innemen . Minister 
Colomb. hoopte dat; nu deze verkiezingen achter de rug zijn , 
spoedig een Frans antwoord zal worden ontvangen . Hij had de 
indruk gekregen dat ~ ok de Franse regering thans ge e n tijd 
meer wenste te verliezen . 

Op e en vraag van minister Luns bevestigde minister Oolombo 
dat het Franse antwoord thans een formele en duidelijke 
reactie moet ,zijn op de uitnodiging welke de Raad van Ministers 
tot de F~anse regering heeft gericht en dus geadresseerd moest 
zijn aan . dè voorzitter van deRaad~ 

Mede naar aanleiding van het verslag van de voorzitter be 
treurde Minister Fayat het, dat me't betrekking tot de interne 
tarifaire a 'fbraak, de vijf geen gelijkvormig standpunt innamen 
voor wat betreft de behandeling van Alger;L je . Italië. ,_ e n .. de "-' -
Benelu.xlanden 'hebben 'besloten de interne tarifaire afbraa-k--op 
31 december a .. s. niet meer op Algerijnse importen toe te pas 
sen, terwijl de Bondsrepubliek heeft besloten dit wel te doen . 
Voor dit probleem moet ~o spoedig mogelijk in januari een 8p
lossing worden gevonden ~ 

De ~uitse staatssecretaris Neef bevestigde dat de Bonds~ 
regerlng besloten had het tot nu toe gevolgde beleid voort te 
zetten maar zij was op ieder moment bereid de discussie over 
deze kwestie voort te zetten. Hij zou er ech~9r de voorkeur 
aan geyen in~ien dit zou geschieden in het raam van een alge
mene dlscussle over de tariefproblemen van de Gemeenschap # 
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Nadat Minister Colombo er no? eens,bij, ~e Duitse delegatie 
op had aangedrongen haar regerlng dUldellJk te maken dat haar 
partners in de Geme~nsc~ap deze.si~uatie.absurd achten, werd 
besloten de discussle hlerover ln Januarl te hervatten . 

Minister Luns stelde vervolgens de vraag wanneer de Raad in 
januari zou kunnen bijeenkomen. Alle delegaties bleken akkoord 
te kunnen gaan met het voorstel van het voo~zitterschap een 
vergadering te voorzien op donderdag 13 januari des namiddags 
en eventueel vrijdag 14 januari des ocht'ends. 

3. Coll ~ g,ue -fu~ t de"'as s ëmbl e ë . '-{"do c ~. R"/11 09/6'5) ~ _-,' ~~~. -... _ 

De voo.rzi tter de,elde mede dat de Assemblee besloten heeft 
het colloque te houden op 19 januar-i met als .onderwerp "De 
toestand der Gemeenschappen". 

• 
Ministe~ Werner betwijfelde of het verstandig was zich reeds 

thans op deze da~um vast te leggen. Indien de Raadszitting van 
13 januari geen verheldering brengt in de situatie van de Ge- • 
meensehappen valt moeilijk in te z~en wat de Raadsvoorzitter 
op 19 januari hierover te " berde zou kunnen brengen. 

Minister Luns daarentegen, hierin gesteund door de heer 
Hallstein en alle overige Raadsleden, was van mening dat de 
Raad niet opnieuw om uitstel van· het colloque kon vragen, na
dat hij zulks reeds eerunaal in november had ' gedaan", Minister 
Werner was tenslotte wel bereid zich bij de opvatting van zijn 
oollegae neer te leggen, doch deed,dan wel een dringend beruep 
op hen eveneens bij dit colloque aanwezig te zijn en zo nodig 
mede aan de debatten deel te nemen. 

3. Versla van de Secretaris-Generaal over de schrifteli 'ke 
procedures doc. E 1108 65 • 

Naar aanleiding van ,dit verslag 
g~nd beroep op alle regeringen zo 
gJ.ge proceéfures te vol t'ooien. 

4. Diversen. 

deed de ,voorzitter een drin
spoedig mogelijk de aanhah-

• 

Naar aan.leiding van een vraag van Minister Colombo wat, hij 
aan de pers diende te zeggen, verklaarde Wrinister Luns dat het 
van groot belang was de pers duidelijk te maken dat het geheel 
normaal was dat de Raad van Ministers bijeen kwam op een ver
s~~g, aan, ~e 'horen over het resultaat van de beslissingen, die 
hlJ.~n z~~n vorige zitting had genomen. Het zou zeer ongebrui
kellJk zlJn geweest indien hi.erover niet in de Raad was gedis
c~ssie~rd. De heer Hallstein en Staatssecretaris Lahr sloten 
~~~hhler geh~el bij aan. Nadat de gebruikelijke complimenten 
blJ,gèlegenheld van de Qvergang van het voorzitterschap waren 
gewlsseld sloot Minister Colombo d,e verga dering .. 


